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Republika Slovenija 
OBČINA ZAGORJE OB SAVI 

Cesta 9. avgusta 5  
1410 Zagorje ob Savi 

 

 
tel.: 03 56 55 700 
fax: 03 56 64 011 
www.zagorje.si 
obcina.zagorje@zagorje.si 

 
OBČINSKI SVET 
 
Številka: 900-5/2021 
Datum: 28. 1. 2021 
   

Z A P I S N I K 
 
14. redne seje Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, ki je potekala v četrtek 28. januarja 
2021 s pričetkom ob 17. uri preko videokonferenčnega sistema ZOOM.   
 
Prisotni (25/25): ZGN – Marija Ribič, Klemen Benko, Anton Benko, Vladimir Poredoš, Roman 
Savšek, Simona Klukej, Metka Podpečan, Štefka Suša, Marjana Mlinarič Pikelj, Ivan Klančišar, 
Ana Režun, Mitja Adamlje, Marjan Kovač, Ivan Potočnik; NSi – Alojzija Hočevar; SLS -  Primož 
Jelševar, Marija Oven, Mitja Drobež, Boštjan Ocepek; SDS – Roman Perklič, Nataša Mahne; 
LMŠ – Sašo Vučko; SD – mag. Tea Juratovec, Željko Železnik; DESUS – Anica Ule Maček.  
 
Ostali prisotni: Matjaž Švagan, župan; Tadej Špitalar, direktor občinske uprave; Matej 
Drobež, vodja oddelka za splošne zadeve; Jelena Mlakar, vodja oddelka za javne finance; Ivo 
Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne službe; Blanka Šmit, vodja oddelka za družbene 
dejavnosti in gospodarstvo; Tatjana Podbregar; Nina Jenko, strokovna sodelavka za družbene 
dejavnosti in gospodarstvo; Jakob Smolič, svetovalec za gospodarske javne službe; Samantha 
Tina Lovše, Zavod za šport; novinarji.  
 
Uvodoma je župan pozdravil vse prisotne. V minuti za kulturo je ob prihajajočem kulturnem 
prazniku Vladimir Poredoš recitiral Prešernovo pesem Kam. V nadaljevanju je župan v imenu 
Vlade RS Metki Podpečan, predsednici Območnega združenja Rdečega križa za njeno 
požrtvovalno delo v razmerah korona virusa.  
Župan je nato otvoril sejo, ugotovil je, da so na seji prisotni vsi člani občinskega sveta ter 
predlaga naslednji dnevni red:   
 

1. Razprava in sprejem zapisnika 13. redne seje občinskega sveta z dne 21. 12. 2020  
 

2. Poročilo župana o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini Zagorje ob Savi 
 

3. Obrazložitev investicijskega programa (IP) za projekt »Kolesarska steza Zagorje-
Orehovica« in sprejem sklepa o potrditvi investicijskega programa (IP) za projekt 
»Kolesarska steza Zagorje-Orehovica« 
 

4. Volitve, imenovanja, razrešitve: 
 

- Imenovanje predstavnikov ustanovitelja v svet javnega zavoda Zdravstveni dom 

Zagorje ob Savi; 
- Imenovanje predstavnika lokalne skupnosti v Svet Doma starejših občanov Polde 

Eberl Jamski Izlake; 
- Predlog kandidatov za sodnike porotnike Okrožnega sodišča v Ljubljani; 
- Soglasje k imenovanju direktorja/direktorice Zavoda za šport Zagorje ob Savi. 
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5. Pobude in vprašanja članov Občinskega sveta 
 
Od 25 prisotnih članov občinskega sveta, so dnevni red s 25 glasovi ZA potrdili. 
Dnevni red je bil sprejet.  
 

AD. 1 
Razprava in sprejem zapisnika 13. redne seje občinskega sveta z dne 21. 12. 2020 

 
Župan je člane občinskega sveta povprašal o morebitnih pripombah na zapisnik 13. redne 
seje z dne 21. 12. 2020.  Primož Jelševar je obrazložil, da je pri zapisu njegove izjave pri točki 
Ad. 7 - Seznanitev z revizijskim poročilom Računskega sodišča o pravilnosti poslovanja 
Občine Zagorje ob Savi, ki se nanaša na delovanje občinskega sveta, sredstva za 
reprezentanco in uporabo službenih plačilnih kartic, prišlo do nesporazuma, zato pravi, da se 
navedba, da ima kot podjetnik izkušnje z delom Računskega sodišča iz zapisnika briše. 
Popravek se glasi: »Sledila je razprava v kateri je Primož Jelševar uvodoma dejal, da je vesel, 
da se je na njegov predlog na dnevni red uvrstila točka z revizijskim poročilom Računskega 
sodišča. Z odgovorom Računskega sodišča je zadovoljen, saj pri pregledu res ni bilo 
ugotovljenih hujših kršitev. Podal pa je tudi predlog, da se obstoječo družbo notranjega 
revidiranja po dolgih letih zamenja«.  
Ker drugih pripomb ni bilo je župan dal v potrditev zapisnik z zgoraj navedenim popravkom. 
 
Od 25 prisotnih članov občinskega sveta, so zapisnik s popravkom s 25 glasovi ZA 
potrdili. PROTI ni bil nihče. Zapisnik je bil potrjen.   
 

AD. 2 
Poročilo župana o izvajanju tekočih aktivnosti Občine Zagorje ob Savi 

 
Župan je v uvodu povedal, da so bile Medijske Toplice prodane ter na kratko povzel enajstletno 
zgodbo reševanja problematike tega projekta. V okviru obrtne cone Selo je povedal, da za 
lokacijo v obrtni coni potekajo pogovori še z enim investitorjem. Izdano je bilo tudi gradbeno 
dovoljenje za izgradnjo osrednjeslovenskega gasilskega poligona. Glede izgradnje kolesarske 
steze Zagorje – Orehovica je povedal, da se je trasa kolesarske steze žal skrajšala, saj od 
enega lastnika nismo uspeli pridobiti soglasja. Trasa bo tako tekla do tovarne Eti. Svetnike je 
obvestil, da ima v naslednjih dneh na Ministrstvu za infrastrukturo sestanek na temo izgradnja 
krožišča v Kisovcu. Seznanil je tudi, da je McZos s sodelujočima partnerjema pridobil sredstva 
na razpisu evropskega kmetijskega sklada za razvoj podeželja. Naznanil je tudi, da bo 
prihodnji teden preko zoom aplikacije z občani izvedel pogovore. Glede pokrajinske 
zakonodaje je povedal, da je rok za oddajno mnenj državnemu svetu zaradi epidemije 
podaljšan do junija. V okviru Sveta regije so se opredelili, da se s strokovnjaki opravi pogovor 
ter nato uskladijo enotno mnenje. Ob zaključku poročanja o tekočih aktivnosti je svetnike 
povabil k ogledu Slavnostne akademije ob slovenskem kulturnem prazniku s podelitvijo plaket 
dr. Slavka Gruma, ki bo zaradi epidemiološke situacije potekla preko spletnih kanalov.  
Sledila je razprava v kateri se je Mitja Adamlje zahvalil za dano poročilo, predvsem pa je vesel, 
da se je zgodba nakupa objekta Medijske toplice zaključila, ter pohvalil vse sodelujoče pri 
pridobivanju soglasij odkupa zemljišč potrebnih za izgradnjo kolesarske steze. Napovedal je, 
da bo na eni izmed prihodnjih sej predstavil zadeve oz. več projektov na temo turizma v občini 
Zagorje ob Savi. Nadaljnje razprave ni bilo.  

 
AD. 3 

Obrazložitev investicijskega programa (IP) za projekt »Kolesarska steza Zagorje-
Orehovica« in sprejem sklepa o potrditvi investicijskega programa (IP) za 

projekt »Kolesarska steza Zagorje-Orehovica« 
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Vodja oddelka za splošne zadeve Matej Drobež je svetnike spomnil, da je bil v letu 2018 s 
strani občinskega sveta potrjen dokument identifikacije investicijskega projekta, ki ga je 
izdelala Regionalna razvojna agencija Zasavje. Na zadnji dopisni seji, ki je bila odprta v tem 
tednu pa je občinski svet potrdil izdelano predinvesticijsko zasnovo. V nadaljevanju je 
predstavil investicijski program za projekt in razloge za današnjo potrditev le tega.  
Sledila je razprava. Marija Ribič je uvodoma povedala, da zelo podpira projekt oz. je vesela, 
da bo občina pridobila kolesarsko stezo, saj se na predvideni trasi že sedaj nahaja veliko 
kolesarjev. Želi si, da bi do uresničitve projekta prišlo v čim krajšem času, hkrati pa daje 
pobudo, da se v prihodnje stezo nadgradi tudi v ostale dele občine. Sašo Vučko je kot 
predsednik krajevne skupnosti Izlake potrdil, da je bilo pri pridobivanju soglasij vloženega 
veliko truda, saj je bil za to območje udeležen tudi sam. Za to se občinskih službam zahvaljuje. 
Žal mu je, da se bo zaradi enega lastnika na Izlakah, ki ni pripravljen prodati zemljišča, 
kolesarska steza končala že pri Etiju. Ivan Klančišar je povedal, da je bil v projekt tudi sam 
vključen preko odbora za okolje in prostor in se zahvaljuje občinski upravi ter predsedniku 
krajevne skupnosti za vsa pridobljena soglasja, želi si in upa, da se nekoč steza od tega mesta 
nadaljuje do Orehovice. Primož Jelševar je v imenu svetniške skupine SLS povedal, da sklep 
kljub nekaterim pomislekom podpirajo. Je mnenja, da je projekt zelo pomembna infrastrukturna 
pridobitev za občino. Veseli ga, da bo projekt kljub nekaterim spremembam še vedno 
sedemdesetodstotno sofinanciran z evropskimi sredstvi. Pohvalil je vloženo delo pri 
komunikaciji z občani in pri pridobivanju soglasij. Metka Podpečan je povedala, da jo veseli, 
da bo občina pridobila kolesarsko stezo, predvsem, da bo steza med drugim povezovala vse 
zagorske šole.  
Ker nadaljnje razprave ni bilo, je dal župan na glasovanje naslednji 
SKLEP:  

1. Potrdi se Investicijski program (IP) za projekt/program: »Kolesarska steza Zagorje – 
Orehovica«, ki so ga v januarju 2021 izdelali v Regionalni razvojni agenciji Zasavje 
(Kolodvorska cesta 2, 1410 Zagorje ob Savi). 

2. Vrednost investicije po tekočih cenah znaša 6.403.832,13 EUR (z vključenim davkom 
na dodano vrednost). 

3. Viri financiranja:  

 Občinski proračun: 1.430.466,87 EUR 

 EU in nacionalna sredstva: 4.973.365,26 EUR (nepovratna sredstva). 
4. Dinamika izvedbe: marec 2018 - december 2023. 
5. Dinamika financiranja: marec 2018 - december 2023. 
6. Investicija se izvede. 
7. Ta sklep velja takoj. 

 
Za predlagani sklep je glasovalo 25 prisotnih članov. ZA sklep je glasovalo 25 svetnikov. 
PROTI ni bil nihče. Sklep je bil sprejet.  
 

AD. 4  
Volitve, imenovanja, razrešitve: 

 
- Imenovanje predstavnikov ustanovitelja v svet javnega zavoda Zdravstveni 

dom Zagorje ob Savi 

 
Mitja Adamlje, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je povedal, 
da je komisija s strani javnega zavoda Zdravstveni dom prejela poziv za imenovanje dveh 
novih predstavnikov lokalne skupnosti v svetu zavoda. Komisija tako predlaga Blanko Šmit ter 
Nino Graj.  
Razprave ni bilo, zato je župan dal na glasovanje naslednji  
SKLEP: 

1. V svet javnega zavoda Zdravstveni dom Zagorje se kot predstavnici Občine Zagorje 
ob Savi imenujeta: 
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- Blanka Šmit in  
- Nina Graj. 
2. Mandat traja štiri leta in prične teči s potekom mandata dosedanjih članov sveta 

zavoda. 
3. Sklep velja z dnem sprejetja. 

Za predlagani sklep je glasovalo 25 prisotnih članov. ZA sklep je glasovalo 25 svetnikov. 
PROTI ni bil nihče. Sklep je bil sprejet.  
 

- Imenovanje predstavnika lokalne skupnosti v Svet Doma starejših občanov 
Polde Eberl Jamski Izlake 

 
Mitja Adamlje je povedal, da je v Svet Doma starejših občanov Polde Eberl Jamski Izlake, 
zaradi poteka mandata dosedanjemu članu potrebo imenovati novega člana. Komisija 
predlaga predstavnika Jožeta Ranzingerja.  
Razprave ni bilo, zato je župan na glasovanje dal naslednji  
SKLEP:  
1. V svet javnega zavoda Dom starejših občanov Polde Eberl - Jamski se kot predstavnika 

Občine Zagorje ob Savi imenuje: 

- Jože Ranzinger. 
2. Mandat traja štiri leta in prične teči s potekom mandata dosedanjih članov sveta zavoda. 
3. Sklep velja z dnem sprejetja. 

Za predlagani sklep je glasovalo 25 prisotnih članov. ZA sklep je glasovalo 25 svetnikov. 
PROTI ni bil nihče. Sklep je bil sprejet.  
 

- Predlog kandidatov za sodnike porotnike Okrožnega sodišča v Ljubljani 
 
Mitja Adamlje je obrazložil, da je komisija oblikovala tudi predlog kandidatov za sodnike 
porotnike Okrožnega sodišča v Ljubljani. Ker ni bilo razprave, je župan dal na glasovanje 
naslednji  
SKLEP:  

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi predlaga predsedniku Višjega sodišča v 
Ljubljani, da za sodnike porotnike Okrožnega sodišča v Ljubljani imenuje naslednje 
kandidate: 

- Darjo Rakovič, Borovak 37, 1414 Podkum, 
- Vladimirja Poredoša, Potoška vas 17b, 1410 Zagorje ob Savi, 
- Sašo Hudi, Petelinkarjeva 3, 1412 Kisovec,  
- Nežo Palčič, Rudarska cesta 2, 1412 Kisovec,  
- Grego Štendlerja, Podlipovica 33 c, 1411 Izlake,  
- Emanuelo Škalonja, Podvine 3, 1410 Zagorje ob Savi, 
- Mag. Teo Juratovec, Loke 8, 1412 Kisovec ter 
- Štefana Gošteta, Ravenska vas 16, 1410 Zagorje ob Savi.  
2. Ta sklep velja z dnem sprejetja.  

 
 Za predlagani sklep je glasovalo 25 prisotnih članov. ZA sklep je glasovalo 25 
svetnikov. PROTI ni bil nihče. Sklep je bil sprejet.  
 

- Soglasje k imenovanju direktorja/direktorice Zavoda za šport Zagorje ob Savi 
 
Mitja Adamlje je povedal, da je svet zavoda za šport na komisiji za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja naslovil zaprosilo za izdajo soglasja k imenovanju direktorice Zavoda za šport 
Zagorje ob Savi gospe Samanthe Tine Lovše za mandatno obdobje pet let. Povedal je, da je 
predlog sveta zavoda komisija obravnavala ter občinskemu svetu predlaga, da izda soglasje 
k imenovanju.  
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V razpravi je Marija Ribič dosedanje delo direktorice pohvalila ter povedala, da se s predlogom 
komisije strinja. Boštjan Ocepek je kot predsednik odbora za šport povedal, da bodo za 
vzpodbujanje turizma in aktivnosti v občini sodelovali tudi z Zavodom za šport, pogovori so s 
sedanjo direktorico že potekala, tako da podpira predlog komisije za podajo soglasja direktorici 
za naslednje mandatno obdobje. Nadaljnje razprave ni bilo, zato je dal župan na glasovanje 
naslednji 
SKLEP:  

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi izdaja soglasje Svetu Zavoda za šport Zagorje 

ob Savi k imenovanju Samanthe Tine Lovše za direktorico Zavoda za šport Zagorje ob 

Savi.  

2. Sklep velja z dnem sprejetja. 

Za predlagani sklep je glasovalo 25 prisotnih članov. ZA sklep je glasovalo 25 svetnikov. 
PROTI ni bil nihče. Sklep je bil sprejet.  
 
Samantha Tina Lovše se je občinskemu svetu, županu in občinski upravi zahvalila za 
zaupanje.  

AD 5. 
Pobude in vprašanja članov Občinskega sveta 

 
Marija Ribič je predstavila dano pobudo za ureditev brežin Kandrščice, Mlinščice in Medije. 
Povedala je, da v Krajevni skupnosti Mlinše vsako leto zaradi neurejenih strug prihaja do 
poplav. S pobudo v imenu krajanov občino naproša, da prične z intenzivnejšim spodbujanjem 
potrebnih investicij, predvsem na mestih, kjer so ogrožene stanovanjske hiše. Marjana Mlinarič 
Pikelj se je zahvalila za dan pisni odgovor, ki se nanaša na njeno zastavljeno svetniško 
vprašanje glede ureditve oz. preplastitve lokalne ceste Izlake – Loke – Čemšenik. Sašo Vučko 
je kot predsednik Krajevne skupnosti Izlake povedal, da ima krajevna skupnost na svojem 
seznamu preplastitev omenjene ceste, vendar je predhodno potrebna sanacija plazu in 
vodotoka pri stanovanjski hiši Drolc, v prihodnje je potrebo zagotoviti kolektorski sistem, saj na 
Izlakah ni urejene kanalizacije. Natašo Mahne je zanimalo ali je za občino Zagorje narejena 
študija potresne varnosti. Župan je povedal, da konkretnega odgovora, kaj bi se v primeru 
potresa kakršen je bil v Petrinji zgodilo s stavbami v naši občini, žal nima. Željko Železnik se 
je zahvalil za dan odgovor na svetniško vprašanje glede nadaljevanja del na plazu Vilhemini. 
Boštjan Ocepek se je prav tako zahvalil za posredovan odgovor v zvezi z danim vprašanjem 
glede poteka del na upravni stavbi SVEA. Glede predvidenih sredstev ga zanima ali jih bo 
dovolj. Župan je odgovoril, da do večjih odstopanj ne bo prišlo. 
 
Ker je bil dnevni red izčrpan, se je seja zaključila ob 18. 40 uri.  
 
Zapisnik zapisala: 
Nina Jenko 
 
 
 
DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE ŽUPAN 
Tadej Špitalar  Matjaž ŠVAGAN 
  

 

 

 

 

 


